
               

 

ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME I 
DESENVOLUPAMENT SOSTENIBLE CELEBRADA EL DIA 16 DE 
NOVEMBRE DE 2020 

 

Assistents: 

 

 - President: Sr. Agustín Sales Latorre. 

 - Vocals: 

  -  Sra. Amparo Orts Albiach. 

  -  Sra. Ana Belén Palanca Ballesteros, en substitució de Sr. Martín Pérez Aranda. 

  -  Sr. Arturo Juan Xerri Ibáñez. 

  -  Sra. Margarita Benlloch Soler, en substitució de Sr. Vicente Valverde Jiménez. 

  -  Sr. Víctor Gallego Corella. 

  -  Sr. Pep Esplà Albiach, en substitució de Sra. Nuria Guillen Arbreda. 

  -  Sr. José Antonio Pérez López. 

  -  Sr. Manuel Navas Segura, en substitució de Sra. Elena Carrasco Rubio. 

 

 - Secretària: Sra. Mireia Calero Jaén 

  

 

Desenvolupament de la sessió: 

 

A la Casa Consistorial de la Ciutat de Moncada (València), en el saló de Plens i e ndata 16 de novembre 

de 2020, sent les díhuit hores i trenta minuts del dia de la data, es reuneixen els membres de la Comissió 

informativa d'urbanisme i desenvolupament sostenible, en sessió ordinària i en segona convocatòria.   

 

 

1.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior: Acta del dia 19 d'octubre de 2020. 

 

El President de la Comissió pregunta als assistents si algun ha d'afegir alguna qüestió a l'Acta de la 

Comissió d'urbanisme de data 19 d'octubre de 2020, als quals tots contesten en sentit negatiu. 

Després de la votació, queda aprovada l'Acta de la Comissió d'Urbanisme i Desenvolupament 

sostenible en sessió celebrada en data 19 d'octubre de 2020 per unanimitat dels assistents. 

2.- MOC. 33/2020: Moció presentada pel grup municipal PSOE per al reconeixement i el suport 

a tot el sector agroalimentari valencià. 
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El President de la Comissió exposa que és una Moció presentada pel seu grup, que disposen tots 

d'ella perquè s'ha enviat amb anterioritat a la Comissió, pregunta a la resta de membres si té alguna 

pregunta o algun dubte, al que tots contesten en sentit negatiu. 

 

La Sra. Alcaldessa pregunta si algun grup municipal ha enviat algun email adheriendose a aquesta 

Moció, al que tots contesten en sentit negatiu i explica que és una Moció que s'ha presentat en 

diversos organismes i que si estigueren tots d'acord es podria presentar en comptes de com una 

Moció com una Declaració institucional. 

 

El President dona pas a la votació de la moció 33/2020 i el sentit de la mateixa és el següent: 

a favor de la moció PSOE (4) i l'abstenció de PP (2), CIUTADANS (1), COMPROMÍS (1) i  VOX (1). 

 

3.- URGÈNCIES. 

 

El President de la Comissió pregunta a cadascun dels assistents si té alguna urgència a comentar 

en la sessió i tots els assistents contesten en sentit negatiu. 

 

4.- PRECS I PREGUNTES: 

 

El President pregunta a cadascun dels assistents si té alguna pregunta o algun prec. 

 

El Sr. Gallego pregunta que com a contínua el desmantellament de la nau Nayes, si es contínua a 

l'espera de l'informe de la Conselleria o si ja s'ha rebut, al que el Sr. Sales contesta que encara 

estem a l'espera, que la Conselleria no l'ha remés i que la situació és la mateixa que la que va 

comentar en l'últim Ple del dia 29 d'octubre, que en el moment que la Conselleria conteste que es 

procedirà a actuar. 

 

El Sr. Gallego pregunta si hi ha algun pla d'actuació per a l'execució d'aquest desmantellament, si 

s'han adoptat algunes mesures, en quina mesura afectarà els veïns, etc., al que el Sr. Sales contesta 

que l'expedient l'està estudiant l'Arquitecta municipal i  que s'actuarà sempre causant el menor 

perjudici possible als veïns. 
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El President de la Comissió pregunta als assistents si tenen alguna pregunta més, al que tots 

contesten en sentit negatiu. 

 

 

I sense més assumptes a tractar, pel President s'alça la sessió quan són les díhuit hores i 

quaranta minuts del que jo, la secretària en done fe. 

 

 

 

Faig constar que esta acta ha sigut traduïda per la Unitat de Promoció de l’Ús del Valencià 
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